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OR.Oz.0022.5.2024 

PROTOKÓŁ NR  333/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 8 lutego 2024 r. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024, 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

5.2. Wniosek mieszkanki Powiatu Aleksandrowskiego o remont drogi powiatowej nr 2602C 

Ciechocinek – Dąbrówka w szczególności na odcinku drogi od przejazdu kolejowego  

do miejscowości Dąbrówka Duża – zajęcie stanowiska. 

5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji Konkursowych w celu 

opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją 

zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne 

podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

5.4. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie spotkania z organizacjami kobiecymi działającymi 

na terenie powiatu aleksandrowskiego z okazji Dnia Kobiet – zajęcie stanowiska. 

5.5. Pismo Przewodniczącej Koła Gospodyń Wiejskich „Nowinka” w Nowym Ciechocinku  

w sprawie udzielenia wsparcia finansowego na transport i organizację stoiska na jarmarku 

wielkanocnym, organizowany przez Narodowy Instytut Kultury i Dziedzictwa Wsi  

w Warszawie – zajęcie stanowiska. 

5.6. a) Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie sprostowania informacji dotyczącej etapu prac związanych z postawieniem 

garażu na terenie szkoły z przeznaczeniem na magazyn i wniosek o zabezpieczenie  

w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 19.250 zł z przeznaczeniem na zakup 

i montaż garażu – zajęcie stanowiska. 

b) Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyrażenia zgody na modernizację łazienek i budowę integracyjnego placu 

zabaw wraz z placem do zabaw podwórkowych i zabezpieczenia środków finansowych  

w budżecie powiatu na realizację planowanych inwestycji w wysokości 85.693 zł – zajęcie 

stanowiska. 

c) Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie rozważenia wymiany żeliwnych kaloryferów w budynku szkoły – zajęcie 

stanowiska. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 8 lutego 2024 r. o godzinie 8:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Andrzej Łozicki i Małgorzata Wdowczyk. 

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu i Mariusz 

Możdżeń Skarbnik Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 332/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 2 lutego 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do 

przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 332/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 2 lutego 2024 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkt: 

5.6. a) Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie sprostowania informacji dotyczącej etapu prac związanych z postawieniem 

garażu na terenie szkoły z przeznaczeniem na magazyn i wniosek o zabezpieczenie  

w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 19.250 zł z przeznaczeniem na zakup 

i montaż garażu – zajęcie stanowiska. 

b) Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyrażenia zgody na modernizację łazienek i budowę integracyjnego placu 

zabaw wraz z placem do zabaw podwórkowych i zabezpieczenia środków finansowych  

w budżecie powiatu na realizację planowanych inwestycji w wysokości 85.693 zł – zajęcie 

stanowiska. 
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c) Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie rozważenia wymiany żeliwnych kaloryferów w budynku szkoły – zajęcie 

stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę.  

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024, 

       b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w związku z bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność 

dokonania zmian w budżecie powiatu na 2024 r. w następujący sposób. 

Dochody ogółem zwiększenie o kwotę 72.986 zł w tym w dziale 751 Urzędy naczelnych 

organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz sądownictwa rozdział 75109 

§2110 zwiększenie o kwotę 72.986,00 zł. Środki te stanowią dotację celową na sfinansowanie 

zadania zleconego powiatom przez administrację wyborczą z przeznaczeniem na pokrycie 

wydatków rzeczowych związanych z przygotowaniem i przeprowadzeniem wyborów 

samorządowych w 2024 roku. Po dokonaniu zmiany planowane dochody budżetu wyniosą 

104.352.124,00 zł. 

Wydatki ogółem zwiększenie o kwotę 72.986,00 zł. Po stronie wydatkowej dokonano zmian 

zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanej dotacji związanej z przygotowaniem  

i przeprowadzeniem wyborów samorządowych w 2024 roku oraz uwzględniono wnioski 

złożone przez dyrektorów powiatowych jednostek organizacyjnych o dokonanie przesunięć 

pomiędzy paragrafami wydatków, zabezpieczając w ten sposób bieżące potrzeby jednostek. 

Po dokonaniu zmian planowane wydatki budżetu wyniosą 107.038.282,00 zł.  
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 619/2024 zmieniającą uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2024 – 2029. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę 

Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 

2029. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 620/2024 zmieniającą uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Wniosek mieszkanki Powiatu Aleksandrowskiego o remont drogi powiatowej  

nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka w szczególności na odcinku drogi od przejazdu 

kolejowego do miejscowości Dąbrówka Duża – zajęcie stanowiska. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Wniosek mieszkanki Powiatu 

Aleksandrowskiego o remont drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka  

w szczególności na odcinku drogi od przejazdu kolejowego do miejscowości Dąbrówka 

Duża. 

Zarząd Powiatu podjął decyzję jakie drogi będzie remontował w przyszłości i na jakie odcinki 

dróg wykona dokumentację. Ta droga znalazła się wśród wytypowanych przez Zarząd 

odcinków dróg.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję poinformować wnioskodawcę, że  

na posiedzeniu w dniu 2 lutego 2024 r. Zarząd Powiatu postanowił zlecić wykonanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej na poprawę infrastruktury drogowej  na odcinku 

drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek - Dąbrówka od Dąbrówki Dużej do przejazdu 

kolejowego w Konstantynowie o długości 1,2 km i jednocześnie poinformować, że realizacja 

tego przedsięwzięcia będzie uzależniona od możliwości finansowych powiatu, podjęte będą 

działania mające na celu pozyskanie środków zewnętrznych na wykonanie remontu 

przedmiotowego odcinka drogi. 

Mając na uwadze obecny stan techniczny drogi, proponuję zobowiązać Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do bieżącego monitorowania stanu tej drogi 

i wykonywania niezbędnych remontów w ramach bieżącego utrzymania dróg, celem 

zapewnienia bezpieczeństwa ruchu na drodze. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek wniesiony przez A.B. mieszkańca Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 stycznia 2024 r. (data wpływu 01.02.2024 r.) dotyczący naprawy 

drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka w szczególności na odcinku drogi od 

przejazdu kolejowego do miejscowości Dąbrówka Duża i postanowił poinformować 

wnioskodawcę, że na posiedzeniu w dniu 2 lutego 2024 r. postanowił zlecić wykonanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej na poprawę infrastruktury drogowej  na odcinku 

drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek - Dąbrówka od Dąbrówki Dużej do przejazdu 

kolejowego w Konstantynowie o długości 1,2 km i jednocześnie poinformować, że realizacja 

tego przedsięwzięcia będzie uzależniona od możliwości finansowych powiatu, podjęte będą 

działania mające na celu pozyskanie środków zewnętrznych na wykonanie remontu 

przedmiotowego odcinka drogi. 

Jednocześnie, Zarząd Powiatu mając na uwadze obecny stan techniczny drogi, zobowiązał 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do bieżącego 

monitorowania stanu tej drogi i wykonywania niezbędnych remontów w ramach bieżącego 

utrzymania dróg, celem zapewnienia bezpieczeństwa ruchu na drodze. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Wniosek mieszkanki Powiatu Aleksandrowskiego o remont drogi powiatowej nr 2602C 

Ciechocinek – Dąbrówka w szczególności na odcinku drogi od przejazdu kolejowego  

do miejscowości Dąbrówka Duża, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji Konkursowych 

w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych  

z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 roku przez organizacje 

pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania Komisji Konkursowych w celu opiniowania złożonych ofert na 

wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2024 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego. 

 

Pani Paulina Smykowska – w związku z ogłoszonym przez Zarząd Powiatu naborem 

kandydatów na członków komisji konkursowych – przedstawicieli organizacji 

pozarządowych informuję, że do udziału w pracach komisji nie zgłoszono żadnego 

kandydata.  

Proponuję powołać do składu komisji konkursowych Agatę Haberską pracownika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu, która zajmuje się konkursami na przewodniczącą 

komisji, Krzysztofa Lipowskiego pracownika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji 

Powiatu na członka komisji, oraz pracownika Wydziału Finansowego na członka komisji.  

W obu konkursach skład komisji proponuję ten sam. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – proponuję do składu obu komisji powołać Klaudię Augustyniak 

pracownika Wydziału Finansowego. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie powołania Komisji Konkursowych w celu opiniowania złożonych ofert  

na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego 

w 2024 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego, w składzie: Agata Haberska – przewodnicząca komisji, Krzysztof 

Lipowski członek komisji, Klaudia Augustyniak – członek komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 621/2024 w sprawie powołania Komisji Konkursowych  

w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych  

z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2024 roku przez organizacje pozarządowe 

oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego, w składzie: Agata Haberska 

– przewodnicząca komisji, Krzysztof Lipowski członek komisji, Klaudia Augustyniak – członek 

komisji. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 6 lutego 2024 r. znak: PS.524.1.1.2024 wraz z projektem 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji Konkursowych w celu opiniowania 

złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2024 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie spotkania z organizacjami kobiecymi 

działającymi na terenie powiatu aleksandrowskiego z okazji Dnia Kobiet – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

spotkania z organizacjami kobiecymi działającymi na terenie powiatu aleksandrowskiego  

z okazji Dnia Kobiet. 

Jak co roku chcemy zorganizować spotkanie z okazji Dnia Kobiet dla kobiet z powiatu. 

Chcemy zaprosić kobiety z organizacji działających na terenie powiatu, kół gospodyń 

wiejskich. Planujemy zaprosić 150 kobiet do Restauracji „TARA” w Aleksandrowie 

Kujawskim na kawę, herbatę, ciasto i występ ciechocińskiej gwiazdy Jacka Szyłkowskiego.  

 

Pani Paulina Smykowska – spotkanie odbyłoby się 6 marca br. o godzinie 12:00, a  

na godzinę 13:00 planujemy występ pana Jacka Szyłkowskiego. Koncert będzie trwał ok.  

godziny, a jak będzie trzeba to i półtorej godziny. 

Przedstawiliśmy koszt 4.950 zł. To jest koszt Restauracji „TARA”. Do tej kwoty należy 

doliczyć 2.000 zł wynagrodzenia dla artysty.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zorganizować 

spotkanie z organizacjami kobiecymi działającymi na terenie powiatu aleksandrowskiego  

z okazji Dnia Kobiet w dniu 6 marca 2024 r. w Restauracji „TARA” w Aleksandrowie 

Kujawskim i wydatkować na ten cel środki finansowe w wysokości 6.950 zł zabezpieczone  

w budżecie powiatu na kulturę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zorganizować spotkanie z organizacjami kobiecymi działającymi 

na terenie powiatu aleksandrowskiego z okazji Dnia Kobiet w dniu 6 marca 2024 r.  

w Restauracji „TARA” w Aleksandrowie Kujawskim i wydatkować na ten cel środki 

finansowe w wysokości 6.950 zł zabezpieczone w budżecie powiatu na kulturę. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 6 lutego 2024 r. znak: PS.4040.3.2024.K w sprawie 

spotkania z organizacjami kobiecymi działającymi na terenie powiatu aleksandrowskiego  

z okazji Dnia Kobiet, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.5. Pismo Przewodniczącej Koła Gospodyń Wiejskich „Nowinka” w Nowym 

Ciechocinku w sprawie udzielenia wsparcia finansowego na transport i organizację 

stoiska na jarmarku wielkanocnym, organizowany przez Narodowy Instytut Kultury 

i Dziedzictwa Wsi w Warszawie – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Przewodniczącej Koła Gospodyń 

Wiejskich „Nowinka” w Nowym Ciechocinku w sprawie udzielenia wsparcia finansowego  

na transport i organizację stoiska na jarmarku wielkanocnym, organizowany przez Narodowy 

Instytut Kultury i Dziedzictwa Wsi w Warszawie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Przewodniczącej Koła Gospodyń Wiejskich „Nowinka” w Nowym Ciechocinku i udzielić 

wsparcia finansowego w kwocie 2.000 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu 

na promocję z przeznaczeniem na transport i organizację stoiska na jarmarku wielkanocnym, 

organizowany przez Narodowy Instytut Kultury i Dziedzictwa Wsi w Warszawie i wnieść  

o promowanie Powiatu Aleksandrowskiego podczas tego wydarzenia. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Przewodniczącej Koła Gospodyń Wiejskich 

„Nowinka” w Nowym Ciechocinku i postanowił udzielić wsparcia finansowego w kwocie 

2.000 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu na promocję z przeznaczeniem  

na transport i organizację stoiska na jarmarku wielkanocnym, organizowany przez Narodowy 

Instytut Kultury i Dziedzictwa Wsi w Warszawie i wnosi o promowanie Powiatu 

Aleksandrowskiego podczas tego wydarzenia. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 6 lutego 2024 r. znak: PS.0532.2.2024.K wraz z pismem  

Przewodniczącej Koła Gospodyń Wiejskich „Nowinka” w Nowym Ciechocinku z dnia  

4 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia wsparcia finansowego na transport i organizację stoiska 

na jarmarku wielkanocnym, organizowany przez Narodowy Instytut Kultury i Dziedzictwa 

Wsi w Warszawie, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu w punkcie 5.6 uczestniczyła pani Edyta Jaszczak Dyrektor 

Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

Ad 5.6.  a) Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie sprostowania informacji dotyczącej etapu prac związanych  

z postawieniem garażu na terenie szkoły z przeznaczeniem na magazyn i wniosek  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 19.250 zł  

z przeznaczeniem na zakup i montaż garażu – zajęcie stanowiska. 
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b) Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na modernizację łazienek i budowę 

integracyjnego placu zabaw wraz z placem do zabaw podwórkowych i zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie powiatu na realizację planowanych inwestycji  

w wysokości 85.693 zł – zajęcie stanowiska. 

c) Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie rozważenia wymiany żeliwnych kaloryferów w budynku 

szkoły – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. a) Pismo Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie sprostowania 

informacji dotyczącej etapu prac związanych z postawieniem garażu na terenie szkoły  

z przeznaczeniem na magazyn i wniosek o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków 

finansowych w kwocie 19.250 zł z przeznaczeniem na zakup i montaż garażu. b) Pismo 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wyrażenia zgody na modernizację łazienek i budowę integracyjnego placu zabaw wraz  

z placem do zabaw podwórkowych i zabezpieczenia środków finansowych w budżecie 

powiatu na realizację planowanych inwestycji w wysokości 85.693 zł. c) Pismo Dyrektora 

Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie rozważenia 

wymiany żeliwnych kaloryferów w budynku szkoły. 

Jako pierwszy omówimy wniosek pani Dyrektor o zabezpieczenie środków finansowych  

na zakup i montaż garażu oraz metalowych regałów. Podaje pani koszt zakupu garażu na 

15.750 zł, czy w ubiegłym roku nie był wyższy? 

 

Pani Edyta Jaszczak – nie, 15.550 zł to był koszt samego garażu, nie wliczałam w to 

regałów. W garażu będą potrzebne regały do układania różnych rzeczy.  

 

Pani Lidia Tokarska – kwotę 19.250 zł jesteśmy w stanie zabezpieczyć w budżecie powiatu. 

Będę proponowała Zarządowi wystąpienie do Rady Powiatu o zabezpieczenie tej kwoty  

w budżecie na najbliższej sesji. Zadanie to faktycznie nie było wykonane w ubiegłym roku.  

Jeśli chodzi o dokumentację to rozumiem, że jest już pani na etapie końcowym? 

 

Pani Edyta Jaszczak – tak, mam nadzieję, że wkrótce wydana zostanie decyzja o warunkach 

zabudowy, bo jej do dnia dzisiejszego nie mamy. Okazało się, że wszystkie wymagane 

postanowienia jednostkowe do nas wpłynęły, a decyzji o warunkach zabudowy nadal nie 

mamy. Jak ją uzyskamy niezwłocznie złożymy do Wydziału Architektury i Budownictwa 

Starostwa Powiatowego.   

 

Pani Lidia Tokarska – proszę poinformować Zarząd jak cały proces uzgodnień 

administracyjnych zostanie zakończony i będzie można posadowić garaż.  

Drugi wniosek pani Dyrektor to zabezpieczenie środków na wkład własny do planowanych 

inwestycji, o dofinansowanie których zamierza się pani ubiegać z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
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Pani Dyrektor informuje, że nie da się zrobić łazienki na piętrze i proponuje tylko remont 

dwóch łazienek na parterze. Zwracam się do Zarządu, czy przyjmujemy tę informację pani 

Dyrektor, że tej łazienki na piętrze nie da się zrobić? 

 

Pani Edyta Jaszczak – tę łazienkę na piętrze da się zrobić, ale nie będzie ona miała 

wymiarów wymaganych do łazienek dla osób niepełnosprawnych. Mam dwa projekty  

łazienki, która ma wymiary niespełniające norm. Żeby tę łazienkę zrobić trzeba mieć projekt, 

pozwolenie na budowę, bo będzie też przebudowa kanalizacji, aczkolwiek łazienka ta byłaby 

nad łazienką dolną, gdzie by była kanalizacja i tak robiona. Z mojego planu wynika, że 

dziecko z wózkiem by wjechało. Można tę łazienkę wyposażyć tak  jak łazienkę dla dziecka 

niepełnosprawnego, z tym, że ona nie spełniałaby wymogów architektonicznych, żeby można 

zgłosić zadanie o dofinansowanie z programu PFRON. Gdyby tę łazienkę zrobić na zasadach 

maksymalnie oszczędnościowych, czyli tylko postawić ściankę, zamontować urządzenia, 

ściany pomalować bez płytek, to myślę, że nie byłyby to zbyt duże koszty.  

 

Pan Andrzej Łozicki – uważam, że w prowizorkę nie będziemy wchodzili. Jeżeli ta łazienka 

nie spełniałaby wymogów to czy sens ją tworzyć.  

 

Pani Lidia Tokarska – ta łazienka nie spełniałaby wymogów PFRON, żeby uzyskać 

dofinansowanie, ale spełniałaby wymogi bycia łazienką na piętrze.  

 

Pani Edyta Jaszczak – byłaby do korzystania przez dzieci na piętrze, dziecko na wózku by 

do niej wjechało. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ile dzieci na wózkach jest obecnie w szkole? 

 

Pani Edyta Jaszczak – pięcioro. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy te dzieci mają zajęcia na piętrze? 

 

Pani Edyta Jaszczak – tak. 

 

Pani Lidia Tokarska – dlatego ja bym się pokusiła i utworzyła tę łazienkę za wszelką cenę 

nawet nie z środków PFRON. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – zgadzam się, o środki z PFRON można ubiegać się na inne 

zadania, a tę łazienkę zrobić własnym sumptem.  

 

Pani Edyta Jaszczak – koszt tej łazienki wyniósłby ok. 20 tys. zł. Jeżeli dostaniemy 

dofinansowanie z PFRON do remontu łazienek na parterze to nie będzie tak, że będziemy 

robić je od razu, bo to wszystko trwa. Można z wykonaniem poczekać do momentu kiedy 

uzyskamy dokumentację na tę łazienkę na parterze i wtedy zrobić to razem. Łazienki te 

byłyby w pionie, łazienka pod łazienką. To na pewno obniżyłoby koszty. Ważne jest, żeby 

była ta łazienka na piętrze, dzieci nie biegałyby z piętra na parter. Mamy dzieci na wózku, 
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dzieci niedowidzące, słabo poruszające się.  

 

Pani Lidia Tokarska – jestem za tym, żeby zrobić tę łazienkę na piętrze. Poza tym, jestem za 

tym, żeby wystąpić do PFRON o dofinansowanie remontu łazienek na parterze. Kwota, którą 

pani Dyrektor określiła, jako koszt remontu dwóch łazienek ponad 200 tys. zł, jest bardzo 

wysoka. Rozumiem, że to są łazienki wielostanowiskowe.  Mieliśmy remont łazienki w LO  

w Ciechocinku w ostatnim czasie w 2022 r. i ta łazienka kosztowała ok. 50 tys. zł.  

 

Pani Edyta Jaszczak – mam wycenę tylko jednej firmy. Tu jest kwestia przeorganizowania, 

zburzenia praktycznie w całości tych łazienek. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w LO w Ciechocinku też wszystko było wyburzone, z tym, że nie 

zlecili zadania profesjonalnej firmie, tylko zlecili jakiemuś fachowcowi wykonanie, materiał 

kupili sami.   

 

Pani Edyta Jaszczak – my musimy mieć profesjonalną firmę, wybraną poprzez zapytanie 

ofertowe, musimy mieć zawartą z nią umowę. Ubiegając się o środki PFRON nie 

przeskoczymy pewnych procedur. Urządzenia będące na wyposażeniu łazienek 

przeznaczonych dla osób niepełnosprawnych są bardzo wysokie. Wymieniana byłaby cała 

kanalizacją. Liczyłam, że za 100 tys. zł wyremontujemy dwie łazienki, niestety jak 

zobaczyłam wycenę okazało się dwa razy drożej.  

 

Pani Paulina Smykowska – rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej i Sportu  

z 31 grudnia 2002 r. w sprawie bezpieczeństwa i higieny w publicznych i niepublicznych 

szkołach i placówkach nic nie mówi o ilości łazienek, stanowi tylko, że w pomieszczeniach 

sanitarnohigienicznych zapewnia się ciepłą i zimną wodę oraz środki higieny osobistej, 

urządzenia sanitarnohigieniczne utrzymywane są w czystości i w stanie pełnej sprawności 

technicznej. Natomiast rozporządzenie Ministra Infrastruktury z 12 kwietnia 2002 r.  

w sprawie warunków technicznych jakim powinny odpowiadać budynki i ich usytuowanie 

stanowi, że w przypadku budynku dla osób niepełnosprawnych powinny być łazienki  na 

każdym piętrze. W budynku, na kondygnacjach dostępnych dla osób niepełnosprawnych, co 

najmniej jedno z ogólnodostępnych pomieszczeń higienicznosanitarnych powinno być 

przystosowane dla tych osób. Rozporządzenie stosuje się przy projektowaniu, budowie  

i przebudowie oraz przy zmianie sposobu użytkowania budynków oraz budowli nadziemnych 

i podziemnych spełniających funkcje użytkowe budynku, a także do związanych z nimi 

urządzeń budowlanych. Kiedy jest wydawane pozwolenie na budowę to wymogi tego 

rozporządzenia powinny być stosowane. Jeżeli jest to remont to już nie.  

 

Pani Lidia Tokarska – dalej mamy aspekt bezpieczeństwa dzieci. 

 

Pani Edyta Jaszczak – ja uważam, że jak najbardziej remont łazienek dolnych powinien być 

i ta łazienka na piętrze również powinna być.  Dużo łatwiej byłyby gdyby łazienka była na 

piętrze.  
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Pani Lidia Tokarska – czyli robimy to. Z środków własnych łazienkę na górze. Natomiast na 

remont łazienek dolnych ubiegamy się o dofinansowanie z PFRON. Staramy się to zrobić 

racjonalnie jeżeli chodzi o koszty. Rozumiem, że dokumentację na tę łazienkę górną musimy 

mieć? 

 

Pani Edyta Jaszczak – tak. Będą dodatkowe koszty na dokumentację, musi być projekt, musi 

być kosztorys.  

 

Pani Lidia Tokarska – więc zabezpieczamy w pierwszej kolejności środki na dokumentację. 

Później zobaczymy jakie to będą koszty i będziemy zabezpieczać środki na wykonanie 

zadania. To są kosztowne rzeczy musimy zdawać sobie z tego sprawę. 

Kolejna sprawa plac zabaw. Przewidywany koszt 229.000 zł. To jest duża kwota. 

 

Pani Edyta Jaszczak – szacowałam, że wyniesie 130 tys. zł, a wyszło 229.000 zł.   

U nas jest taka sytuacja, że boiska szkolnego nigdy na tym placu mieć nie będziemy, nie ma 

takiej możliwości. Ja byłam na początku bardzo optymistycznie nastawiona do tego, że 

boisko będzie mogło powstać. Jednak ze względu na to, że linie energetyczne są praktycznie 

w linii ogrodzenia szkoły nie ma takiej możliwości. Ten plac zabaw nie byłby tylko stricte 

placem zabaw ale również boiskiem. Przewidziałam 9 m x 18 m boisko utwardzone takimi 

kostkami gumowymi. Rozwiązanie to spowodowałoby, że dzieci nie musiałyby chodzić na 

boisko do innych szkół. Może uda nam się pozyskać sponsorów, czy środki np. z Urzędu 

Marszałkowskiego na wkład własny, wymagany przy ubieganiu się o dofinansowanie ze 

środków PFRON.  

 

Pani Lidia Tokarska – jeżeli zadanie to miałoby być dofinansowane ze środków PFRON to 

powiat musi zabezpieczyć wkład własny, środki nie mogą pochodzić z innego źródła.   

 

Pani Edyta Jaszczak – a jak ktoś wpłaciłby darowiznę na naszą szkołę? 

 

Pani Lidia Tokarska – trzeba to sprawdzić.  

 

Pani Paulina Smykowska – myślę, że można byłoby tak zrobić i przeznaczyć darowiznę na 

wkład własny. Oczywiście zabezpieczamy środki własne na wkład własny, a później jak 

darowizna wpłynie to przesuwamy te środki na inne zadania. Mieliśmy kiedyś wniosek 

warsztatów terapii zajęciowej o środki na pokrycie wkładu własnego do zadania, które 

dofinansowywane było ze środków PFRON.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – bezpieczne podłoże, miękkie, może też być wylewane.  

 

Pani Edyta Jaszczak – interesowałam się też tymi wylewanymi podłożami, ale to chyba 

wyjdzie jeszcze drożej. Myślę, że jak wystosujemy zapytanie to może się okazać, że cena 

będzie trochę niższa. To podłoże to trzydzieści warstw. To podłoże jest takie drogie.  

Chciałam, żeby ten plac zabaw był kolorowy, żeby był do gier podwórkowych. Można ten 

plac wykorzystać na lekcjach i po lekcjach, na zajęciach sportowych.  Aczkolwiek tutaj też 
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jest potrzebny projekt. Plac zabaw mogę mieć na zgłoszenie ale muszę mieć projekt. Projekt 

wstępnie koszt ok. 3.000 zł. Ustnie mi projektant podał tę cenę. Firma, która sprzedaje 

urządzenia na plac zabaw, najtaniej ze wszystkich chyba w Polsce, wyceniła wykonanie 

projektu na 4.000 zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – co członkowie Zarządu sądzą o tym zamierzeniu? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – plac zabaw z bezpieczną nawierzchnią jest potrzebny szkole. 

Nie ma teraz miejsca gdzie dzieci mogłyby przebywać na dworze i jeszcze wykonywać 

ćwiczenia. Ruch jest bardzo wskazany dla dzieci. Na takim placu wiele różnych ćwiczeń 

można wykonywać.  

 

Pani Edyta Jaszczak – boiska nigdy nie zrobimy. Wybrałam kilka urządzeń, tj. huśtawkę 

potrójną gdzie jest gniazdo do sensoryki, huśtawkę do zapięcia i huśtawkę normalną,  do tego 

można dokupić siedzisko, gdzie można posadzić nawet dziecko na wózku, jedną karuzelę 

zapinaną dla niepełnosprawnych, i duży zestaw zabawowy. Spieraliśmy jakie wybrać 

urządzenie, które ma różne elementy np. kółko i krzyżyk, przejścia, tunele, do ćwiczeń 

równoważnych, drabinki, zjeżdżalnię. 

 

Pan Andrzej Łozicki – jeżeli nie ma możliwości budowy boiska to plac zabaw jest chyba 

jedyną alternatywą do przyjęcia.   

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ja bym radziła, żeby pani Dyrektor pojechała do Szkoły 

Podstawowej Specjalnej do Torunia. Szkoła wyposażona jest powiedzmy w 200%. Ma wiele 

sprzętu, który pozyskali z różnych środków zewnętrznych. Jako radni byliśmy w tej szkole 

już jakiś czas temu. Warto się zapytać jak Dyrektor pozyskiwał te środki, ile kosztowały 

urządzenia. Jako praktyk mógłby wskazać firmy i podać ceny.   

 

Pani Edyta Jaszczak – u nas nic innego się nie zmieści nawet jak byśmy chcieli coś 

lepszego. Strefa bezpieczna przy huśtawce jest 8 m x 6 m, pod tym urządzeniem musi być  

30 cm piasku i obrzeża oddzielające trawnik.  

 

Pan Andrzej Łozicki – jestem za. 

 

Pani Edyta Jaszczak – w warunkach PFRON jest, że plac zabaw musi być integracyjny  

i ogólnodostępny. Przez pięć lat jak jest trwałość projektu plac musi być otwarty dostępny dla 

wszystkich. Jeżeli chodzi o ten warunek integracyjny to urządzenia będą dostosowane do 

osób niepełnosprawnych. Sama huśtawka dla dziecka na wózku kosztuje 50 tys. zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – robimy projekty, startujemy w konkursie o dofinansowanie. Czy  

z chwilą składania wniosku o dofinansowanie musimy mieć zabezpieczone w budżecie środki 

na wkład własny? 
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Pani Edyta Jaszczak – tak, musi być poświadczenie zabezpieczenia środków, pozwolenia, 

projekty. 

 

Pani Lidia Tokarska – może tak być, że dostaniemy dofinansowanie tylko do jednego 

zadania, albo wcale. Marzenie nasze, żeby dostać dofinansowanie do dwóch zadań. Jeżeli 

chociaż coś się uda dostać to będziemy zadowoleni.  

 

Pani Edyta Jaszczak – maksymalna kwota na jedno zadanie jest 550 tys. zł. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – konkursy jeszcze nie są przez PFRON ogłoszone. 

 

Pani Edyta Jaszczak – tak, ale trzeba się przygotować, żeby z chwilą ogłoszenia móc złożyć 

wniosek. Na przykład jeśli chodzi o plac zabaw wystarczy zgłoszenie zamierzenia, ale projekt 

i tak musi być.  

 

Pan Andrzej Łozicki – jestem za daniem zielonego światła, żeby pani Dyrektor mogła ruszyć 

z tym przedsięwzięciem. 

 

Pani Lidia Tokarska – trzeba zrobić projekty. 

 

Pan Andrzej Łozicki – tak, projekty, dokumentację, kosztorysy. 

 

Pani Paulina Smykowska – trzeba zabezpieczyć środki finansowe na wykonanie tych 

projektów.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – najpierw pani Dyrektor musi powiedzieć ile te projekty będą 

kosztować.  

 

Pani Edyta Jaszczak – projekt łazienki mam już gratisowo zrobiony, tej na piętrze, bo na 

remont łazienki na parterze projektu nie musi być. 

 

Pani Paulina Smykowska – zgłoszenie remontu łazienek na parterze jest już zgłoszone do 

Wydziału Architektury i Budownictwa Starostwa Powiatowego. 

 

Pani Edyta Jaszczak – tak, dostałam już informację o milczącej zgodzie.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli zostaje nam łazienka górna i plac zabaw. 

 

Pani Edyta Jaszczak – i do tych dwóch zadań potrzebne są projekty. 

 

Pani Lidia Tokarska – proszę, żeby pani Dyrektor zorientowała się ile to będzie kosztowało 

i przedstawiła Zarządowi Powiatu konkretną cenę, żeby można było zabezpieczyć środki  

w budżecie.  
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Pan Mariusz Możdżeń – musi pani dokładnie oszacować koszt budowy łazienki na piętrze. 

Można by było przeprowadzić go za środki uzyskane z Funduszu pomocy Ukrainie.  

 

Pani Edyta Jaszczak – myślę, że nie będą to zbyt duże koszty.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – środki z Funduszu pomocy są do rozliczenia do końca sierpnia, 

więc jeśli mielibyśmy z nich skorzystać, trzeba zintensyfikować działania w tym zakresie.  

 

Pani Edyta Jaszczak – myślę, że wszystkie te zadania musiałby zostać wykonane w okresie 

wakacji.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – środki z Funduszu pomocy przewidywane dla szkoły to ok.  

19 tys. zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – przejdźmy do kwestii wymiany kaloryferów w szkole. 

 

Pani Edyta Jaszczak – w budynku szkoły jest cała stara instalacja, stare grube rury.  

W zeszłym roku dowiadywałam się to koszty wymiany całej instalacji ok. 200 tys. zł.   

 

Pani Lidia Tokarska – temat kaloryferów trzeba odłożyć na przyszłość, bo środków 

finansowych nam nie wystarczy. W tym zakresie podejmiemy decyzję dopiero jak uda nam 

się wykonać te wszystkie zamierzenia, o których dzisiaj rozmawialiśmy.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – wymiana instalacji to remont w całej szkole. 

 

Pani Edyta Jaszczak – kolejny grzejnik przecieka, jest na razie zabezpieczony, ale nadaje się 

już do wymiany. Już trzy kaloryfery zostały odcięte. Te kaloryfery są nie do naprawy, są stare, 

żeliwne, z wieloma warstwami farby. U nas jest taka sytuacja, że nie da się zakręcić 

kaloryferów, nie ma możliwości zamontować zaworów. Myślałam o wymianie samego 

kaloryfera i zamontowanie zaworu. Wtedy by nam odeszło montowanie osłon na 

kaloryferach, co wynika z zaleceń Sanepidu. Przy kaloryferach płaskich nie potrzebne byłyby 

osłony. Wymiana kaloryferów z zaworami spowodowałaby, że nie byłoby takiego ukropu  

w szkole. Na piętrze jest tak gorąco, że nie da się wytrzymać, a co któraś klasa jest lodowata  

i nie ma możliwości regulacji tego przesyłu ciepła.  Poza tym ferie, święta pracujemy tylko  

w pomieszczeniach biurowych, a cała szkoła jest ogrzewana na maksa, tak samo w nocy.   Nie 

można pieca skręcić poniżej 55 stopni.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – przy grzejnikach nie ma termostatów? 

 

Pani Edyta Jaszczak – nie ma. Przy tych starych kaloryferach nie da się ich zamontować. 

 

Pan Andrzej Łozicki – da się zamontować. 

 

Pani Paulina Smykowska – termostaty montowane są również na starych kaloryferach.  
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Pani Edyta Jaszczak – żeby założyć termostat trzeba grzejnik rozkręcić, a one są bardzo 

stare, w środku sama rdza.  

 

Pan Andrzej Łozicki – wymiana grzejników tak szybko nie nastąpi dlatego trzeba się 

zastanowić nad zamontowaniem termostatów. Trzeba skonsultować to z hydraulikami. 

 

Pani Paulina Smykowska – warto zwrócić się do firmy hydraulicznej, żeby przeprowadziła 

audyt i stwierdziła co się da z tym zrobić. Jeżeli udałoby się zamontować termostaty to 

byłoby to korzystne.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – może wchodzi w grę kwestia przepłukania tych grzejników. 

 

Pani Edyta Jaszczak – ja się zorientuję jakie są możliwości. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – najtańszy termostat kosztuje 60 zł. Oszczędności będą duże 

na ogrzewaniu. Trzeba to przemyśleć. Moim zdaniem wymiana grzejników to wymiana całej 

instalacji.  

 

Pani Edyta Jaszczak – zasygnalizowałam tylko ten temat do rozważenia. Koszt zadania 

określiłam na podstawie cen podanych w internecie, sprawdziłam tam ceny grzejników 

aluminiowych, termostatów, koszt zdjęcia grzejnika,  koszt zamontowania grzejnika i zaworu. 

Zdjąć grzejniki stare możemy we własnym zakresie, woźny zaoferował się to zrobić.  

 

Pani Lidia Tokarska – póki nie wymienimy całej instalacji to wymiana grzejników niewiele 

moim zdaniem da. Wydamy ponad 40 tys. zł na wymianę grzejników. Moim zdaniem trzeba 

przystąpić kompleksowo do tego remontu. Proszę sprawdzić możliwość montażu termostatów 

na stare grzejniki. Poszukujemy rozwiązań, które by  wspomogło ogrzewanie szkoły 

oprzyrządowaniem które mamy. Inwestowanie w wymianę tylko części rzeczy nie jest 

wyjściem z sytuacji.   

 

Pan Mariusz Możdżeń – remont centralnego ogrzewania kosztowałby z pół miliona złotych, 

w domu kosztuje prawie 40 tysięcy złotych.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z pismami Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie: sprostowania informacji dotyczącej etapu prac związanych z postawieniem garażu 

na terenie szkoły z przeznaczeniem na magazyn i wnioskiem o zabezpieczenie  

w budżecie powiatu środków finansowych z przeznaczeniem na zakup i montaż garażu oraz 

zakup metalowych regałów, wyrażenia zgody na modernizację łazienek i budowę 

integracyjnego placu zabaw wraz z placem do zabaw podwórkowych i zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie powiatu na realizację planowanych inwestycji, rozważenia 

wymiany żeliwnych kaloryferów w budynku szkoły, proponuję: 

 

 



17 
 

 

 

 

- wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zabezpieczenie w budżecie powiatu 

środków finansowych w kwocie 19.250 zł z przeznaczeniem na zakup i montaż garażu oraz 

zakup metalowych regałów. 

- wyrazić zgodę na podjęcie działań zmierzających do remontu łazienek na parterze budynku, 

utworzenia dodatkowej łazienki na piętrze budynku i budowę integracyjnego placu zabaw 

wraz z placem do zabaw podwórkowych, 

- wyrazić zgodę na wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej na utworzenia 

dodatkowej łazienki na piętrze budynku i budowę integracyjnego placu zabaw wraz  

z placem do zabaw podwórkowych, a następnie podjęcie czynności celem uzyskania decyzji 

o pozwoleniu na budowę,  

- wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zabezpieczenie środków finansowych na 

wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej na utworzenia dodatkowej łazienki na 

piętrze budynku i budowę integracyjnego placu zabaw wraz z placem do zabaw 

podwórkowych po przedłożeniu przez Dyrektora SPS Nr 4 kosztów wykonania 

dokumentacji, 

- wyraził zgodę na wystąpienie przez Dyrektora SPS Nr 4 do Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych o dofinansowanie remontu łazienek na parterze  

i budowę integracyjnego placu zabaw wraz z placem do zabaw podwórkowych i wystąpić 

do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zabezpieczenie środków finansowych na udział 

własny po przedłożeniu przez Dyrektora SPS Nr 4 informacji o kosztach wykonania zadań. 

Jednocześnie proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu nie widzi na dzień dzisiejszy 

możliwości zabezpieczenia środków finansowych w budżecie powiatu na wymianę żeliwnych 

kaloryferów w budynku szkoły, jednocześnie zobowiązuje Dyrektora SPS Nr 4 do rozważenia 

możliwości zamontowania zaworów na istniejących kaloryferach. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismami Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie: 

- sprostowania informacji dotyczącej etapu prac związanych z postawieniem garażu na 

terenie szkoły z przeznaczeniem na magazyn i wnioskiem o zabezpieczenie w budżecie 

powiatu środków finansowych z przeznaczeniem na zakup i montaż garażu oraz zakup 

metalowych regałów, 

- wyrażenia zgody na modernizację łazienek i budowę integracyjnego placu zabaw wraz  

z placem do zabaw podwórkowych i zabezpieczenia środków finansowych w budżecie 

powiatu na realizację planowanych inwestycji, 

- rozważenia wymiany żeliwnych kaloryferów w budynku szkoły. 

 

Zarząd Powiatu postanowił wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zabezpieczenie  

w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 19.250 zł z przeznaczeniem na zakup  

i montaż garażu oraz zakup metalowych regałów. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podjęcie działań zmierzających do remontu łazienek na 

parterze budynku, utworzenia dodatkowej łazienki na piętrze budynku i budowę 

integracyjnego placu zabaw wraz z placem do zabaw podwórkowych. Jednocześnie 

postanowił: 

1) wyrazić zgodę na wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej na utworzenia 

dodatkowej łazienki na piętrze budynku i budowę integracyjnego placu zabaw wraz  

z placem do zabaw podwórkowych, a następnie podjęcie czynności celem uzyskania decyzji 

o pozwoleniu na budowę,  

2) wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zabezpieczenie środków finansowych na 

wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej na utworzenia dodatkowej łazienki 

na piętrze budynku i budowę integracyjnego placu zabaw wraz z placem do zabaw 

podwórkowych po przedłożeniu przez Dyrektora SPS Nr 4 kosztów wykonania 

dokumentacji, 

3) wyraził zgodę na wystąpienie przez Dyrektora SPS Nr 4 do Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych o dofinansowanie remontu łazienek na parterze  

i budowę integracyjnego placu zabaw wraz z placem do zabaw podwórkowych i wystąpić 

do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zabezpieczenie środków finansowych na udział 

własny po przedłożeniu przez Dyrektora SPS Nr 4 informacji o kosztach wykonania zadań. 

 

Zarząd Powiatu nie widzi na dzień dzisiejszy możliwości zabezpieczenia środków finansowych 

w budżecie powiatu na wymianę żeliwnych kaloryferów w budynku szkoły, jednocześnie 

zobowiązuje Dyrektora SPS Nr 4 do rozważenia możliwości zamontowania zaworów na 

istniejących kaloryferach. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

7 lutego 2024 r. znak: PS.4324.7.2024 wraz z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 lutego 2024 r. w sprawie sprostowania 

informacji dotyczącej etapu prac związanych z postawieniem garażu na terenie szkoły  

z przeznaczeniem na magazyn i wniosek o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków 

finansowych w kwocie 19.250 zł z przeznaczeniem na zakup i montaż garażu,  stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

7 lutego 2024 r. znak: PS.4324.6.2024 wraz z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 lutego 2024 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na modernizację łazienek i budowę integracyjnego placu zabaw wraz z placem do 

zabaw podwórkowych i zabezpieczenia środków finansowych w budżecie powiatu na 

realizację planowanych inwestycji, stanowi załącznik do protokołu. 
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Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

7 lutego 2024 r. znak: PS.4324.5.2024 wraz z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 lutego w sprawie rozważenia wymiany 

żeliwnych kaloryferów w budynku szkoły, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – dziękuję pani Dyrektor za udział w posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – mam taką refleksję, że jest potrzeba zbudowania nowego 

budynku dostosowanego do wszystkich przepisów dla osób niepełnosprawnych, pozyskania 

na to środków zewnętrznych i wybudowania szkoły specjalnej z prawdziwego zdarzenia.   

 

Pani Lidia Tokarska – to są ogromne koszty. Nas na to nie stać. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – wydać by trzeba myślę, że ok. 20 mln. zł. Własnym sumptem 

byśmy tego nie zrobili. Kwestia jest pozyskania środków na ten cel.  

 

Pani Lidia Tokarska – jak patrzymy na możliwości pozyskania środków zewnętrznych  

to wcale ich nie ma tak dużo.  

Remont Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim mamy oszacowany na  

18 mln. zł. My nie zbudujemy tej szkoły za 5 mln. zł, ani za 10 mln. zł. My nie mamy na  

to środków finansowych.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – do tej szkoły chodzą dzieci, które wymagają specjalnej 

troski.  Warunki w tej szkole są naprawdę ciężkie.  

 

Pani Lidia Tokarska – musiałby być najpierw zakup działki pod budowę szkoły, projekt. 

Szkoła ta nie powstałaby w rok czy w dwa, może powstała by w pięć albo siedem lat.  

To byłaby duża inwestycja i długi proces budowy.  Być może jest to zamierzenie na najbliższe 

lata.  

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 



20 
 

 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:55. 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


